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Vragen van het lid Kerstens (PvdA) aan de Staatssecretaris van Defensie over 
het artikel «Klagers door Defensie nog altijd niet serieus genomen» 
(ingezonden 6 juni 2018) 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Klagers door Defensie nog altijd niet 
serieus genomen»?1 

Vraag 2
Herkent en erkent u het in bedoeld artikel geschetste beeld dat Defensie, na 
alles wat er is gebeurd, nog steeds niet serieus en zorgvuldig met klachten 
van (voormalig) medewerkers omgaat? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Herkent en erkent u de in bedoeld artikel door de Veteranenombudsman 
verwoorde conclusie dat er na een eerder rapport van zijn hand uit 2016 
«weinig is veranderd en Defensie op deze manier niet van zijn fouten leert»? 
Zo nee, waarom en/of op welke punten heeft de Veteranenombudsman het 
dan mis? Zo ja, welke verklaring heeft u daarvoor en op welke wijze 
waarborgt u dat dat nu wel gaat gebeuren? Garandeert u bijvoorbeeld dat de 
registratie van mondelinge klachten (waarop ook in 2016 al is aangedrongen) 
nu wel en op zo kort mogelijke termijn gaat plaatsvinden? 

Vraag 4
Op welke wijze wordt gewaarborgd dat indieners van klachten een veilige 
omgeving ervaren en het indienen van klachten niet leidt tot ongewenste 
represailles? 

Vraag 5
Wat doen gevolgtrekkingen als bovenbedoeld naar uw mening met het imago 
van Defensie richting de eigen (gewezen) medewerkers, alsook naar 
potentiële nieuwe medewerkers? Vindt u dat, onder meer gelet op de krapte 
op de arbeidsmarkt, een gewenste situatie? Hoe gaat u zorgen dat dat imago 
zowel in- als extern verbetert?

1 https://nos.nl/l/2235228
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